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Sedan sist 
Berätta kort om vad som har hänt sedan förra mötet, eller förmedla annan viktig 
information. 

● KV DAT246 Empirisk programvaruutveckling 
○ Få pers, ingen studentrepresentant:( 

■ Krockade med obligatorisk föreläsning med alla pga flyttat möte 
○ Många lärare vill ha kursutvärdering tidigare, ingen verkar veta om om 

att man får ha det tidigare 
■ Vi säger till PL att informera 

● KV MVE051 Matstat 
○ Gick bra:) 
○ Snack om brist i salar 

■ Inte kursens fel, mer Chalmers 
○ Missförstånd med boken? Löste sig ok ändå 

● KV DAT417 Datastrukt 
○ Yoggi not here:( 

● PL-möte 
● Pluggfrukost 

○ Gick bra 
○ Om man vill dra tidigare säg till i förväg 

● Masteromställning uppstart (Watt) 
○ Första möte om masterprogramsgrejer för MPIDE och Teknisk Designs 

program 
○ Blir fler möten:) 

■ TD master nytt namn (WIP): Product Development 2.0?? 
○ Ide går på andra mötet 

● Klassreps 
○ 2or: Lite ojämnt med TAs kunskaper i OOPP 
○ 1or: Kurserna flyter på bra. Nya python-kursen är okej, men upplevs lite 

för svår. Förklarar inte begrepp och tekniker man använder i kursen.  
○ 3or: Endast 1 studentreps på mötet. Starka åsikter om DAT670 Software 

engineering in practise and theory 
■ Oklara labbar där man får forska och skicka mail om vad 

uppgifterna är 
■ Föreläsningarna är inte bra. Frånkopplade från labbarna 
■ Finns inga labb-pass (de är egentligen extraföreläsningar) 
■ Ojämn arbetsbörda, labbar väldigt hård arbetsbörda och sen ska 

man ha en tenta på det sen. 
■ Svårighet att balansera tenta 
■ Betygsättningen är “vibe”-checked 

● Programråd 



○ Gick okej 
○ AI-mastern MPA sa om och om igen att MPDSC är bra 

■ Svårt att komma in på == bättre människor  
○ Pratade mycket om masterprogrammsomställningen 

● Genomgång av föregående mötesprotokoll 
○ We skip 

Kommande vecka 
Vad händer framöver? Fetstilta har egen mötespunkt. 

● Sektionsmöte(n) 
https://docs.google.com/document/d/1FzMbj_1Am1weUMgdKiRDI-YfKzuck2N8
AOzx6GdHtbU/edit?usp=sharing  

● UU 
○ Grundprogrammen ska va på engelska? 

■ Tidigt stadie för arbetsgruppen 
● KV TEK 830 
● Workshop TEK830 
● KV DAT026 MatMod 

○ kalippo 
● DAT257? 

○ Frivillg, nästa vecka 
○ Watt går 

https://docs.google.com/document/d/1FzMbj_1Am1weUMgdKiRDI-YfKzuck2N8AOzx6GdHtbU/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1FzMbj_1Am1weUMgdKiRDI-YfKzuck2N8AOzx6GdHtbU/edit?usp=sharing


Dagordning 
Sponsrad pluggfrukost 
ArmIT skickade till oss på slack att de hade löst spons för en pluggfrukost. 

● Varför är inte vi med i diskussionen? 
○ Vi är inte ålagda att hålla pluggfrukostar 
○ Kanske är så att de skrivit på något kontrakt i typ Maj 
○ Vi kommer göra det 
○ Caterad frukost? 

● Knyttet löser 
○ Ta med människor om det behövs 

Workshop med Miljön 
Är det något som vi behöver prata ihop oss om innan workshopen? 

● Nästa vecka 
○ Watt går, kanske nån mer 

Övrigt 
Sidospår som dykt upp under mötets gång. 

● Blip från styrIT är här på besök:) 
● styrIT says: 

○ Chalmer ses som en bra skola just nu 
○ Ligger lite lägre i forskning, vill göra förbättringar 

■ Olika initiativ 
■ Kan försvaga instutitionskapaciteten? 

● Svårare att slänga pengar på cool skit för det ska gå till 
forskning 

○ Dåliga på internationella relationer, folk som kommer utifrån har dålig 
samhörighet 

○ Campusflytten är en grej 
■ Allt ska komma (sjö också eller kanske inte?) 

○ Högskoleingenjörer väljer ofta en master ändå 
■ Varför ska de finnas då? 

● Kemi har tagits bort 
● Elektro ska få mer kemi-koppling 



○ Mer yrkesutbildningar typ, riktigt mot ex 
batteribranschen 

○ Topp prio att få in folk på Kemi, lågt söktryck men tryck på att det 
behövs 

■ Men de får inte jobb? 
■ De vill inte ha civilingenjörer, utan faktiska kemister 

○ Alla masters som har valbara ska göra fullt valbar LP1-2 år 2 
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